
Van: Patricia Brunklaus  

Verzonden: woensdag 30 januari 2019 20:47 

Aan: STATENGRIFFIE 

Onderwerp: mondelinge vragen voor het vragenhalfuurtje van a.s. vrijdag 

 

Beste griffie, 

 

Naar aanleiding van de aankondiging van het voornemen van de philharmonie zuid-nederland om 

vanwege een financieel begrotingstekort te stoppen met  haar educatieve activiteiten in het seizoen 

2019-2020 en de reacties daarop van een aantal jeugdpodiumgezelschappen wil ik a.s. vrijdag 

namens GroenLinks de volgende vragen aan het College stellen: 

 

1. Vanmorgen heeft een gesprek plaats gevonden tussen gedeputeerde Swinkels en de Raad 

van Toezicht van de philharmonie over het voornemen van de phzn om voor het seizoen 

2019-2020 geen educatieve activiteiten meer aan te bieden vanwege hun begrotingstekort. 

Kan de gedeputeerde aangeven of men denkt tot een oplossing te gaan komen, zodat deze 

activiteiten wel kunnen worden uitgevoerd. 

2. Indien de philharmonie werkelijk de plannen door te zet om met deze educatieve activiteiten 

te stoppen, gaat GS de phzn dan maatregelen opleggen en zo ja aan welke maatregelen 

wordt dan gedacht.  

3. Indien dit werkelijk wordt doorgezet kan de provincie de partners uit het Brabant Menu (een 

impulsgelden project)  – De Stilte, Schippers &Van Gucht en Theater Artemis – dan tegemoet 

komen met een ondersteuning vanuit Kunstloc of anderszins zodat hun uitvoeringen en 

project niet in gevaar komen? 

 

 

Vriendelijke groet, 

 

Patricia Brunklaus 

fractievoorzitter  

GROENLINKS Brabant 

 


	Van: Patricia Brunklaus  Verzonden: woensdag 30 januari 2019 20:47 Aan: STATENGRIFFIE Onderwerp: mondelinge vragen voor het vragenhalfuurtje van a.s. vrijdag

